

Pauline Year:

A special year is being dedicated around the world for the bimillennium celebrations of the birth of the Apostle Paul. In the Edmonton Archdiocese, year will formally begin with Mass at 5 p.m. on Sunday, June 29th at St. Joseph's Basilica. All are welcome to join Archbishop Smith in celebrating the start of this Jubilee year.

FROM FR. STAN'S DESK:

My Dear Parishioners:

Just to let you know that on weekend June 28/29 Fr. John Mak of Calgary, who will bless on Saturday a Wedding of Teresia Ng & Alfred Lee, will be with you. It was a wish of our PPC. Because of that I'm able to go on Saturday, June 28th to Ottawa to pay a visit to my relatives and on Monday, June 30th I will fly to Poland for holiday. I'll be back on August 8th. During that time Fr. John Mak of Calgary will replace me during the month of July and 1st weekend of August also in case of emergency & funeral. Maybe he will stay with you for good.

Hope to see you on August 9th on the EV Concert! May God Bless You All – *Fr. Stan*

MASS TIMES & INTENTIONS

SATURDAY, June 21, 2008:

4:30 pm (C) – in thanksgiving for the School Year 2007/08 – *Fr. Stan*

TWELFTH SUNDAY IN ORDINARY TIME, June 22, 2008:

9:30 am (E) – for parishioners – *Fr. Stan*
 11:00 am (C) – for Souls in Purgatory – *Elizabeth Mak*
 MON – 7:30 pm – for Souls in Purgatory – *Elizabeth Mak*
 TUE – 7:30 pm - + Franciszek Grunberg (30th day of death) – *Fr. Stan*
 WED – 7:30 pm - + Mr. E.Y. Liu – *Amy Liu & Mary Kwan*
 THU – 12:00 (Noon) – for God's blessing for all members

教區迎接聖保祿年

(本報訊) 教區六月二十九日下午五時為聖保祿年揭幕舉行感恩祭的同時，亦準備好年內開展連串培育活動。

為慶祝聖保祿 這外邦人的宗徒誕生二千年，教廷把本年六月廿八日至明年六月廿九日訂為聖保祿年。



二零零八年六月二十二日

June 22, 2008

『凡在人前承認我，我在天父前也要承認他。』

常年期

SUNDAY REFLECTIONS

復活期第十二主日講道

『不要害怕』

“Fear no one.”

Unfortunately, we live in an age and time when fear can dominate us. If the ordinary fears of sickness and death are not enough, we now have red and orange alerts, global warming, and natural disasters. Our fears often cause us to build walls of protection against unknown. Fears also keep us from challenging unjust situations in our lives and in our world.

This is why we are invited, three times in today's Gospel, not to be afraid. We are called to be brave, daring daughters and sons of God. We are asked to speak and act with courage and conviction. And as we do so we are Assured of God's loving care for even a single hair of our head!

我們生活在今天的世代裡，不幸地常受恐懼所支配，倘若疾病死亡的憂慮不夠，我們還有紅色和橙色的恐怖襲擊警告，全球溫室效應，以及不同的天然災害。恐懼常使我們築起圍牆免受傷害，然而卻使我們怯於挑戰那些世上不公義的事。

在今日的福音裡，耶穌再三說過，「你們不要害怕」。耶穌鼓勵我們要無恐無懼地作天父的子女，勇於在言行上表現我們堅定的信念。若此，我們就確信知道天主的愛，就連我們頭頂上的每一根頭髮，他都會關照到。恐懼能阻礙我成為耶穌的門徒嗎？

This Week's Reflection from the Stewardship Office For Twelfth Sunday in Ordinary Time

“And even the hairs of your head are all counted. So do not be afraid; you are of more value than many sparrows.” (Matthew 10:26-33)

In today's Gospel Jesus once again commissions his disciples to proclaim the Gospel fearlessly. We too must entrust ourselves entirely to Jesus and be assured of our value in God's eyes. Even though we may suffer rejection, Jesus ensures us of God's faithful intervention and care. With courage we say: thank you Heavenly Father for your protection and love.

of our Prayer Group – *Fr. Stan*

FRI – 7:30 pm - + Stanislaw Halena (death anniversary) – *Fr. Stan*

SATURDAY, June 28, 2008:

4:30 pm (C) - for parishioners – *Fr. Stan*

SOLEMNITY OF ST. PETER & ST. PAUL, Apostles, June 29, 2008:

9:30 am (E) –.....

11:00 am (C) -

NB. Fr. Stan is accepting Mass intentions

If you wish the Mass to be said on a specific date – you have to ask Fr. Stan

at least 2 weeks ahead. Thanks.

福傳 2008-西愛民頓商場宣傳活動

去年(2007年)教宗本篤十六世宣布從2008年6月28日開始到2009年6月29日為「保祿年」。慶祝聖保祿年的目的是要我們像聖保祿一樣向外邦人傳揚基督的福音。聖保祿致力於將福音帶給世界各民族，「去使萬民成為門徒」(瑪 28 : 19) 保祿宗徒亦曾說過：「...從未聽到他(耶穌基督)，又怎能信他呢？沒有宣講者，又怎能聽到呢？」(羅 10 : 14)



六月十四日(星期六)福傳 2008 籌備小組部份成員首次衝出堂區，到西愛民頓商場〔West Edmonton Mall〕大統華超級市場入口處向公眾推介八月九日的「萍水相逢」福傳音樂會，派發宣傳單張、福傳音樂會門票... 籌備小組打算在七月份進行另一次對外宣傳推廣活動，繼續「划到深處」，傳揚福音。

本週末，我們會繼續派發福傳音樂會門票及售賣設計精美的T恤和「愛心朱古力」，敬請大家鼎力支持！

恭念玫瑰經

堂區於六月廿八、廿九日三台主日彌撒前二十分鐘，將恭念玫瑰經，特敬聖母。請各位教友準時出席，一起參與這項熱心敬禮。

堂區通訊消息

在七、八月暑假期間，教友多出外旅遊或回港探親，而堂區活動亦相應減少，堂區通訊將於該段時間每月只出版一次，今年出版日期為七月六日及八月三日，八月三十一日開始恢復每星期出版。

各小組如有消息須要公報，請預早來稿，以便處理。多謝各位合作及留意。

*請留意，堂區通訊每期的截稿日期是出版的前兩個主日上午十一時。

祈禱宗會消息

本會將於六月廿六日(星期四)上午十時至下午二時半舉行神修活動，地點：本聖堂大會議室，費用：每位\$2元，包午餐，歡迎會友攜眷參加。

常年期第十二週讀經、福音章節

12th Week of the Year Daily Reading

主日 S	耶 Jer 20:10-13;	羅 Rom 5:12-15;
	瑪 Mt 10:26-33	
一 M	列下 II Kgs 17:5-8,13-15,18;	瑪
	Mt 7:1-5	
二 T	依 Is 49:1-6;	宗 Acts 13:22-26;
	路 Lk 1:57-66,80	
三 W	列下 II Kgs 22:8-13,23:1-3;	
	瑪 Mt 7:15-20	
四 T	列下 II Kgs 24:8-17;	瑪 Mt 7:21-29
五 F	列下 II Kgs 25:1-12;	瑪 Mt 8:1-4
六 S	哀 Lam 2:2,10-14,18-19;	瑪 Mt 8:5-17

EV2008 Promotion at West Edmonton mall

In 2007, Pope Benedict XVI announced a special jubilee year dedicated to St. Paul. The Pauline year will run from June 28, 2008 to June 29, 2009. The Pope indicated that the church needs modern Christians who are willing to imitate the apostle's missionary energy and spirit of sacrifice. After his conversion on the road to Damascus, St. Paul became one of the church's foremost evangelizers, first among Jews, then among Gentiles. As St. Paul says in his letter to the Romans, "...And how are they to believe in one of whom they have never heard? And how are they to hear without someone to proclaim him (Jesus Christ)?" (Romans 10:14)

Last Saturday, on June 14, our EV2008 team



set up a booth at the entrance to T & T Supermarket at the West Edmonton Mall to publicize EV2008 and the concert on August 9. This marked the first time our Parish actually "reached out" to the general public! We are planning another promotion event in July. Stay tune for more information!

Get your free admission tickets to the EV2008 Concert. The eye-catching promo T-shirts are still available for sale. While you are at the information desk, pick up a box of fund-raising chocolate and support EV2008, our Parish's "Event of the Year".

Praying the Rosary

Twenty minutes before all three Sunday Masses on June 28 & 29, the Rosary will be recited in devotion to Mary. Please arrive on time so that we can pray together.

Publication of Parish Newsletter

During the months of July and August, parishioners usually make trips to other places or visit their families back in Hong Kong, so Parish activities are also much decreased. In consideration of such circumstances, the Parish Newsletter will be published only in July 6 & August 3. Regular weekly publication will resume on August 31. Parish groups intending to publish any news please supply it ahead of time to facilitate arrangement. Thank you for your attention and cooperation.

Newman Theological College

Come and pray at Newman Theological College this summer!

This is the last summer that we can celebrate in the Chapel before we move to our new location. Friends, students and grads, you are welcome to join us for daily Eucharist at 11:30 am (Monday—Friday), or for morning and evening prayer from July 6 to 31. For more information, please call Valerie at (780) 447-2993 or 1-800-386-7231.

堂區財政簡報 Parish Financial Summary

二零零八年六月十四、十五日

June 14 & 15, 2008

主日捐獻	
Sunday Collection	\$2,400.50
St. Joseph College	\$2,252.39

詳情請參閱壁報板上的財政月報
Please refer to the Monthly Financial Report on the Bulletin Board for details.